
 

 

Z Á P I S 

z 2. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 08.02.2022 
 

Dne 08.02.2022 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:40 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

   Zdeňka Batíková (nepřítomna u projednávání žádostí č. 22 - 38), Mgr. Jiří Frühauf,  

   Vladimír Hlavatý, Martin Jícha (nepřítomen u projednávání žádosti č. M4),  

   Ing. Václav Sebera 

  

Omluveni:          Václav Skuhravý 

  

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Jitka Peřina – Sportovní unie Karlovarska z.s. (odchod 15:30 hodin)  

   Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádosti o dotace na rok 2022 

4. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Předseda komise Mgr. Viktor Linhart přivítal hosta paní Jitku Peřinu a navrhl projednání bodu č. 4 

(Různé – informace k vyhlášení Nejúspěšnějšího sportovce roku 2021 a problematice zřízení 

sportovního gymnázia) před bodem č. 3 (Žádosti o dotace na rok 2022). 

 

Program jednání byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková, 

  Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha, Ing. Václav Sebera 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková, 

  Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha, Ing. Václav Sebera 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2022 

 

K dnešnímu dni odbor kultury, školství a tělovýchovy obdržel celkem 72 žádostí, přičemž 68 žádostí 

bylo doručeno v řádném termínu, tj. do 31.10.2021 a 4 žádosti byly obdrženy po tomto termínu (M1 – 

M4). 

 

V období od 02.12.2021 do 08.02.2022 probíhala jednání týkající se rozdělování dotací pro rok 2022. 

Členové komise STv se s jednotlivými doručenými žádostmi podrobně seznámili a: 

 

a) rozdělili žádosti podle zdroje financování:  

 

 povinné granty, jejichž výši poskytnuté dotace schválilo na svém jednání dne 07.12.2021 

Zastupitelstvo města Karlovy Vary v rámci rozpočtu města pro rok 2022: 
 

 FC Slavia Karlovy Vary a.s.. - podpora mládeže – 1.000.000 Kč 

 Asociace Záchranný kruh, z.s. - provoz Centra zdraví a bezpečí – 3.100.000 Kč 

 Spolek BASKETBALOVÝ KLUB LOKOMOTIVA KARLOVY VARY podpora mládeže 

– 500.000 Kč 

 HC Energie Karlovy Vary s.r.o. - podpora mládeže + pronájem ledové plochy a šaten v KV 

Areně pro mládežnická družstva – 13.000.000 Kč 

 SK KONTAKT KARLOVY VARY, z.s. - činnost – 400.000 Kč 

 Sportovní klub vozíčkářů Sharks, z.s. - činnost – 360.000 Kč 

 KV Arena s.r.o. - činnost + opravy, revize a údržba komplexu KV Areny – 34.992.000 Kč 

 FB Hurrican, z.s. - činnost – 500.000 Kč 

 Hockey Club Karlovy Vary, z.s. - činnost – 500.000 Kč 

 VK Karlovarsko 2014 s.r.o. - provozní náklady včetně nákladů na ubytování hráčů –  

400.000 Kč 

 SK Liapor-Witte Karlovy Vary z.s. - provozní náklady – 300.000 Kč  

 

 

Komise STv vzala na vědomí následující informaci že:  

 

 zastupitelstvo města na svém jednání dne 07.12.2021 schválilo uzavření smluv ke schváleným 

dotacím pro těmto subjektům: 

 KV Arena, s.r.o – činnost; 

 HC Energie Karlovy Vary s.r.o. – podpora mládeže + pronájmy v KV Areně; 

 Asociace Záchranný kruh, z.s. – provoz Centra zdraví a bezpečí; 
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 zastupitelstvo města na svém jednání dne 25.01.2022 schválilo uzavření smluv ke schváleným 

dotacím těmto subjektům: 

 FC Slavia Karlovy Vary a.s. – podpora mládeže; 

 FB Hurrican, z.s. – činnost; 

 Hockey Club Karlovy Vary, z.s. – činnost; 

 Spolek BASKETBALOVÝ KLUB LOKOMOTIVA KARLOVY VARY – podpora 

mládeže; 

 SK KONTAKT KARLOVY VARY, z.s. – činnost;  

 Sportovní klub vozíčkářů Sharks, z.s. – činnost; 

 KV Arena, s.r.o. – opravy, revize a údržba komplexu KV Areny (žádost M1); 

 

 zastupitelstvo města na svém jednání 25.01.2022 schválilo poskytnutí dotace pro subjekt 

Trenéři ve škole, z.s. ve výši 570.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Trenéři 

ve škole – Karlovy Vary“( žádost M 2);  

 

 smlouva pro SK Liapor-Witte, z.s. nebyla zastupitelstvu města ke schválení předložena, neboť 

celkovou výši poskytnuté dotace se bude ještě zabývat komise STv; 
 

 smlouva pro VK Karlovarsko 2014 s.r.o., vzhledem k pozdnímu podání žádosti bude 

předložena ke schválení zastupitelstvu města dne 05.04.2022 (žádost M3); 
 

 

b) přistoupili k rozdělování finančních prostředků na podporu tělovýchovy a sportu pro rok  

2022, která činí 10.500.000 Kč dle jednotlivých žádostí: 

  

 vzhledem k vysokému počtu doručených žádostí a s ohledem na skutečnost, že požadavky 

několikanásobně převýšily částku vyčleněnou v rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary na 

poskytování příspěvků na podporu sportovních aktivit, nebylo možné vyhovět všem žádostem 

o poskytnutí dotace;  

 

 komise STv posuzovala doručené žádosti z hlediska jejich účelovosti dle Přílohy č. 2 Zásad 

pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary a při rozdělování 

finančních prostředků podpořila především činnost žádajících subjektů s přihlédnutím na 

„Kritéria pro rozdělování dotací“, dále pak podpořila projekty, které výraznějším způsobem 

přispějí k vyváženému rozvoji a prezentaci Statutárního města Karlovy Vary; 

 

 

c) v souvislosti s projednáváním žádostí o poskytnutí dotace z rozpočtu Statutárního města 

Karlovy Vary a rozdělováním finančních prostředků oznámili níže uvedení členové komise 

možný střet zájmů: 

 

 MUDr. Jiří Penc – u projednávání žádosti č. 17 – JSS Tandem; 

 Martin Jícha – u projednávání žádosti č. 56 a 57 – TJ KSNP Sedlec; 

 Mgr. Jiří Frühauf – u projednávání žádosti č. 46 – Sportovní unie Karlovarska; 

 Ing. Václav Sebera – u projednávání žádostí č. 60 a 61 – TJ Thermia; 

 

 Dott. Mag. Radka Murasová v souvislosti s hlasováním u žádosti č. 61  uvádí, že se stejně jako 

v minulém roce viz. zápis č. 5 ze 04.03.2021 u tohoto bodu zdržela, protože již v roce 2019 

členové komise zastávali postoj, že podporování kroužků v této formě je nesystémové a že se 

taková činnost jeví jako náborová, přičemž se odkazuje na zápis č. 6 z 23.05.2019 bod č. 3.  
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Pokud současný způsob podpory školních kroužků zůstane zachován, doporučuje Dott. Mag. 

Radka Murasová informovat všechny kluby působící na území statutárního města Karlovy 

Vary o možnosti žádat o poskytnutí dotace na podporu sportovních kroužků při základních 

školách.  

 

Komise sportovní a tělovýchovy doporučuje radě města rozdělit finanční rezervu ve výši 

10.335.000 Kč dle návrhu na rozdělení dotací, který je přílohou č. 1 tohoto zápisu. Výsledky 

hlasování o jednotlivých dotacích jsou uvedeny v příloze č. 1 tohoto zápisu ve sloupci č. 12. 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 165.000 Kč.  

 

 

4. Různé 

 

Jitka Peřina informovala o: 

 vyhlášení a ocenění sportovců vybraných v anketě „Nejúspěšnější sportovec roku 2021“. 

Slavnostní vyhlášení proběhne v hotelu Richmond Karlovy Vary. Předběžně je toto 

vyhlášení naplánováno na 21.04.2022 od 18.00 hodin. V sále hotelu Richmond budou na tuto 

akci připraveny stoly pro cca 250 lidí. Moderování, podium, kulturní program bude 

zajišťovat pan Radek Šilhan. Pan Herian připraví jednotlivé sportovní medailonky. V jednání 

je možnost nechat připravit na každý stůl malé pohoštění. 

 dalších jednání týkajících se zřízení sportovního gymnázia v Karlových Varech případně 

v okrese Karlovy Vary. Jednotlivým sportovním svazům byl rozeslán Dotazník zájmu o 

studium na sportovním gymnáziu v Karlovarském kraji. Ze zatím přijatých odpovědí 

vyplývá, že mezi sportovci zájem o studium na sportovním gymnáziu je zájem. O dalších 

výsledcích jednání budou členové komise průběžně informováni.  

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 08.03.2022 od 15:00 hodin v zasedací místnosti v 5. patře 

Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21. 

 

 

 

 

 

Dne: 10.02.2022 

Zapsal: Gabriela Kavková                         __________________  

      

                                                                                      

                  __________________ 

 

                                                     Mgr. Viktor Linhart   

                         předseda komise 


